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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 05.03.2018 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 18/1388 

DELTAGERE: 

Morten Jensen, Charlotte Blomquist, Morten Bjarvin, Poyl Erik 
Persson, Gert Friis, Eva Eilegaard, Henrik Sønder, Kasper 
Adamsen, Nadia Qureshi, Lars Hein, Søren Busch-Knudsen, 
Asil Hussein 

 

AFBUD: Nellie Louv  

MØDENR.: 2 - 2018  

 

1. Godkendelse af referat nr. 1- 2018 

Godkendt 

2. Revidering af principper for forventninger til adfærd, s. 11 i skolens principper 

Drøftet, revideret og godkendt 

3. Skolens indsats overfor ordblinde elever 

Ledelsen orienterede om at læsevejleder tester alle elever. Skolen har tidligere udleveret 

Cromebooks til ordblinde elever. Der er, via forvaltningen, nu iværksat fællesprojekt for disse elever 

hvorfor alle får ombyttet til nye Cromebooks. Der afholdes appwriter-kursus for alle udskolingselever 

som er ordblinde i løbet af marts og april måned, derefter håber vi, at der også bliver tilbudt kursus 

for ordblinde elever på mellemtrinnet. Spørgsmålet om hvordan det sikres at relevante 

undervisningsmaterialer er tilgængelige, medtages som væsentligt opmærksomhedspunkt i fagligt 

forum. Der bør være princip for området.  

4. Godkendelse af ringetider 2018-2019, bilag vedhæftet 

Punktet drøftet og der er forståelse for, og enighed om, at fælles ringetider er en nødvendighed.  

Flere spørgsmål rejste sig, bl.a.: er det nødvendigt med undervisning ud til 15.30, hvorfor skal skolen 

”ligge under for” at US10 har undervisning til 15.30, kan middagspausen afkortes, kan mandage og 

fredage forlænges. Punktet overvejes til næstkommende møde hvor beslutning tages. 

5. Godkendelse af timefordelingsplan 2018-2019, bilag vedhæftet 

Godkendt 

6. Oversigt over indberetning af kompetencedækning 2017-2018, bilag vedhæftet 

Ledelsen orientererede, herunder at de lærere som er godt i gang med Teach First og 

linjefagsuddannelse naturligvis er indberettet uden linjefag.  

Det kan være en udfordring at dække al undervisning med linjefagsuddannede lærere i alle fag (især 

H/D, madkundskab, billedkunst og kristendomskundskab) når udgangspunktet er, at der arbejdes i 

årgangsteam med de fordele det giver for eleverne. Matematik forventes langt bedre dækket 

fremover. Herudover forventer skolen at der fra kommende skoleår tilmeldes til linjefag i natur- og 

teknologi samt til læsevejlederuddannelse. 

7. Oversigt over medarbejder til –og afgang 2017-2018, bilag vedhæftet 

Ledelsen orienterede, herunder at der skal være ansættelsessamtaler 20.03 kl. 11.00-20.00, hvem 

har mulighed for at deltage ? 

Det bedste ville naturligvis være at ingen medarbejdere forlod organisationen, men nok utopisk for 

en organisation af vores størrelse. Der er stor opmærksomhed på trivslen for personalet, som er 

blevet langt bedre de seneste år.  

8. Høring af kvalitetsrapport 2016-2017, bilag udsendt 23.02.2018 

Taget til efterretning med opfordring til at skoleområdet opprioriteres til gavn for det samlede 

skolevæsen. 
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9. § 16B 

Drøftet og der er fuld opmærksomhed på muligheden. Det skal bemærkes, at lovteksten ikke har 

ændret sig. 

10. Beslutning om valg af kommende skolefotograf 

Modulfoto og fuld pakke er valgt. 

11. FRO-møder 

Formanden orienterede om at ny formand for Børne- og Skoleudvalget er Mads Vinterby. Hans 

ambition for FRO-møderne vil bl.a. være at det i højere grad skal være et rådgivende end et 

informerende organ. Næste møde er til maj og er et åbent møde hvor alle 

skolebestyrelsesmedlemmer er velkomne. Forslag til dagsorden kan meddeles til Morten.  

12. Orientering fra: 

Formanden: Inden næste møde den 16.04 må der meget gerne meldes input til Morten til brug for 

årsberetningen. Også gerne kreative input til kommende skolebestyrelsesvalg. 

Ledelsen: Der er tværsuge i uge 10 og emnet er ”Skotwards”, elev-og forældreaften torsdag. 

Der er lagt information om kommende skolebestyrelsesvalg på intra og sendt på mail til forældre i 

kommende 0.klasser. 4 nye medarbejdere ansat, tak til Nellie for deltagelse i samtaler. God 

stemning. SFO har malet og fået shinet cafe’en i vinterferien, er blevet så flot. 

Medarbejderne: 4 nye medarbejdere ansat. God stemning i personalegruppen. 

Eleverne: Spørger til inde-ordning også i de korte pauser og har desuden ønske om at der afholdes 

Gallafest for 9.årgang i kommende skoleår. Det aftales, at begge dele i første omgang drøftes i store 

elevråd og herefter oplæg til skolebestyrelsen. 

13. Eventuelt 

- Forslag om at bestyrelsens nuværende mødetid overholdes – eller udvides og overholdes  

- Velkommen til Lars Hein som præsenterede sig selv, Lars skulle også hilse fra Mads Vinterby og 

glædede sig til samarbejdet 

 


